

To: G2 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 9th February 2018

Visit to Hong Kong Monetary Authority

In order to enable our students to have a better understanding of Hong Kong's currency, our school is organizing a visit for Grade 2 students to Hong Kong Monetary Authority (HKMA). The details are as follows:

Dates of Visit: 2A: 21st March 2018 (Wednesday) 2B: 7th March 2018 (Wednesday)
2C: 6th March 2018 (Tuesday) 2D: 19th March 2018 (Monday)

Time: 9:15 am – 12:15 pm

Venue: 55/F., Two International Finance Centre, 8 Finance Street, Central, Hong Kong

Dress Code: Winter sports uniform

Transportation Fee: \$50 (will be debited from the parents' account on 1st March)

Remarks: The school and ECA timings will be as usual on the day of the visit. Student will be back to school for lunch. Normal lessons will be resumed in the afternoon.

Please complete the reply slip via our School app by 26th February 2018 (Monday). For further enquiries, please contact Ms Rufina Pang on 2813 8410.

參觀香港金融管理局

為讓學生更深入認識香港的貨幣，本校將安排二年級學生參觀香港金融管理局，詳情如下：

參觀日期： 2A：三月二十一日（星期三） 2B：三月七日（星期三）
2C：三月六日（星期二） 2D：三月十九日（星期一）

時間： 上午九時十五分至中午十二時十五分

地點： 香港中環金融街八號國際金融中心二期五十五樓

交通費用： \$50（費用將於三月一日由家長之戶口扣除）

服裝： 整齊冬季運動服

備註： 當日上學、放學及課外活動時間不變，學生將於參觀後回校午膳，下午照常上課

請家長於二月二十六日（星期一）或以前 **填妥本校手機程式內之回條**。如有查詢，請致電 2813 8410 與彭翠娟老師聯絡。

以上通告
二年級家長

校長
衛燕華博士

二〇一八年二月九日